
  
  
Schriftelijke vragen fractie BBB Brabant  
College van Gedeputeerde Staten  
Brabantlaan 1  
5216 TV ’s-Hertogenbosch  
   
‘s-Hertogenbosch, 6 december 2023  
   
Betreft: Schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten op grond van artikel 31 van het 
Reglement van Orde.   
   
Over:   Verkoop MOB complex Tilburg ten behoeve van een evenemententerrein  
 
Geacht college,  
 
Op 4 december 2023 stond in het Brabants Dagblad stond het volgende te lezen:  
Het voormalige mobilisatiecomplex (MOB-complex) ten noorden van bedrijventerrein Kraaiven is 
eigendom van de provincie en maakt deel uit van het beschermde Natuurnetwerk Brabant. De 
gemeente Tilburg ziet de locatie als een plek waar in de toekomst toonaangevende evenementen 
georganiseerd kunnen worden met 15.000 bezoekers per dag.   
….. vooralsnog werkt de provincie niet mee aan de verkoop. Eerst wil ze meer duidelijkheid over het 
effect van festivals op de natuur.   
…..Er loopt een ecologisch onderzoek, waarvan de resultaten rond de jaarwisseling bekend 
worden.[1]  
Einde citering  
U geeft aan eerst meer duidelijk te willen hebben op de invloed van evenementen op de natuur voor 
u overgaat tot verkoop.  
In de directe nabijheid van dit terrein liggen de natuurgebieden De Loonse en Drunense Duinen en 
Huis Ter Heide.  

1. Welke invloeden bent u aan het onderzoeken?  
2. Wordt ook de stikstofbelasting op de natuur meegenomen?  
3. Wordt, vooruitlopend op de verkoop van het terrein aan Tilburg, ook een akoestisch 
onderzoek toegepast op de geluidsbelasting voor de omliggende natuurgebieden?  

Evenementen met een omvang van 15.000 bezoekers per dag, zoals het artikel aangeeft, brengen de 
nodige verkeersbewegingen met zich mee.  
In de nabijheid van dit terrein liggen twee evenementen terreinen, te weten Experience Island en De 
Efteling.  Beide bedrijven zijn in bezit van een milieuvergunning en hebben al een verkeer 
aantrekkende werking.  
Hierover de volgende vragen:  

4. Neemt u naast het ecologisch onderzoek ook de extra verkeersbewegingen en 
andere milieubelastende zaken die vrij kunnen komen bij evenementen op dit MOB 
complex, zoals onder andere fijnstof, mee?  
5. Gelden bij eventuele verkoop aan de gemeente Tilburg, die als exploitant van het 
terrein op gaat treden, dezelfde milieu eisen als voor De Efteling en Experience Island?  

Ook valt te lezen in het artikel dat het terrein nog niet voorzien is van nutsvoorzieningen.  

https://euc-word-edit.officeapps.live.com/we/wordeditorframe.aspx?ui=nl-nl&rs=nl-nl&wopisrc=https%3A%2F%2Fpsbrabant.sharepoint.com%2Fsites%2Ffractiebbbbrabant%2F_vti_bin%2Fwopi.ashx%2Ffiles%2F4fd2e02b9fba4ca48ceec83736ab2a87&wdenableroaming=1&mscc=1&hid=793bf0b2-e817-4b66-96c9-51311ca5e7b0.0&uih=teams&uiembed=1&wdlcid=nl-nl&jsapi=1&jsapiver=v2&corrid=20423188-3cc6-4c7c-b123-20cda8c17515&usid=20423188-3cc6-4c7c-b123-20cda8c17515&newsession=1&sftc=1&uihit=UnifiedUiHostTeams&muv=v1&accloop=1&sdr=6&scnd=1&sat=1&rat=1&sams=1&mtf=1&sfp=1&halh=1&hch=1&hmh=1&hwfh=1&hsth=1&sih=1&unh=1&onw=1&dchat=1&sc=%7B%22pmo%22%3A%22https%3A%2F%2Fwww.microsoft365.com%22%2C%22pmshare%22%3Atrue%7D&ctp=LeastProtected&rct=Normal&wdorigin=TEAMS-ELECTRON.teamsSdk_ns.bim&wdhostclicktime=1701885587992&instantedit=1&wopicomplete=1&wdredirectionreason=Unified_SingleFlush#_ftn1


6. Bent u het met ons eens dat eerst nutsvoorzieningen voor woningbouw gerealiseerd 
moeten zijn, voordat dit terrein een aansluiting krijgt op het elektriciteitsnet?  
7. Zo nee, bent u dan bereid in de mogelijke verkoopovereenkomst op te nemen dat 
het terrein pas in gebruik genomen kan worden als er een elektriciteitsnet is aangelegd 
zodat zonder aggregaten geëxploiteerd kan worden?  

Als  BBB dragen wij evenementen een warm hart toe. Evenementen dragen bij aan de brede 
welvaart. Brabanders komen tot ontspanning op evenementen. Deze ontspanning is weer goed voor 
de volksgezondheid.  
Opgemerkt moet worden dat veel evenementen  door vrijwilligers worden georganiseerd en niet 
altijd door commerciële partijen.  
Deze vrijwilligersorganisatie worden geregeld verplicht om hoge kosten te maken voor onder andere 
een aerius berekening.  

8. Bent u bereid, uit maatschappelijk oogpunt, de hoge kosten voor een NBW 
vergunning en een aeriusberekening voor Brabantse vrijwilligersorganisaties op u te 
nemen middels een subsidieregeling?  
9. Zo nee, om welke reden bent u hiertoe niet bereid?  

   
Wij zien de antwoorden graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat hartelijk dank.  
 
Met vriendelijk groet,  
 
Namens de BBB Fractie,  
Sinne Tolsma   
  
  
  
[1] Natuur, geluid én kosten zorgen voor veel vragen over nieuw Tilburgs festivalterrein | Tilburg | AD.nl  
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